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1.  In verschillende panden in de Oudewaterse binnenstad worden 
momenteel appartementen gerealiseerd. Is rekening gehouden met 
parkeren en zo ja hoe? (parkeernorm, extra capaciteit, afkoop)

2. We vernamen dat de rechtbank recent uitspraak gedaan heeft in de 
zaak tegen Pluimveebedrijf Wiltenburg in de Hekendorpse buurt. We 
begrijpen dat het bedrijf voldoet aan de oude milieuwetgeving. Maar 
voldoet het bedrijf ook aan de huidige milieuwetgeving? Zo nee, is het 
college bereid om stappen te zetten om de eigenaar te bewegen de 
benodigde aanvullende maatregelen en voorzieningen te treffen om aan 
de huidige wetgeving te (gaan) voldoen?  

Bent u het met ons eens dat dit gewenst/noodzakelijk is met het oog op de 
volksgezondheid, de veiligheid en het milieu? We wijzen u in dit verband 
op recent onderzoek dat wijst op de gezondheidsrisico’s voor 
omwonenden van pluimveehouderijen als gevolg van de uitstoot van 
grootschalige uitstoot van stofdeeltjes. Dit risico wordt mogelijk nog 
vergroot door de toegepaste techniek bij het desbetreffende 
pluimveebedrijf (hogere ventilatietorens gecombineerd met krachtiger 
uitblazen van het fijn stof in plaats van het afvangen van het fijn stof door 
middel van een luchtwasinstallatie)
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